

СОДЕРЖАНИЕ

<i>Цыганков П.А.</i> Европейская безопасность в свете теории политического реализма	7
<i>Костин А.И.</i> Геополитика и глобальное управление в условиях формирующегося мирового порядка в начале ХХI в.	17
<i>Канунников А.А.</i> Глобальное управление: роль и место гражданского общества	25
<i>Емельянова Н.Н.</i> «Мягкая сила» Индии в Южной Азии: стратегия на смену реактивности	35
<i>Ананьина К.А.</i> Внешнеэкономические связи Индии с США и их союзниками в области ядерной энергетики	52
<i>Кинаш Ю.С.</i> Фактор информационных влияний в политических конфликтах	64
<i>Ракитянский Н.М., Марудина Ю.А.</i> Британская политическая персонология в контексте ментальных исследований. Ч. 2	68
Наши соседи: взгляд из России. Восприятие российскими гражданами бывших республик СССР: Материалы круглого стола	92

CONTENTS

<i>Tsygankov P.A.</i> European Security through the Lens of Political Realism	7
<i>Kostin A.I.</i> Geopolitics and Global Governance in the Emerging World Order at the Beginning of 21 st Century	17
<i>Kanunnikov A.A.</i> Global Governance: The Role and Place of Civil Society ...	25
<i>Emelyanova N.N.</i> India's "Soft Power" in South Asia: A Strategy to Replace Reactivity with Initiative	35
<i>Ananina K.A.</i> India's Economic Relations with the USA and its Allies in the Field of Nuclear Energy	52
<i>Kinash Yu.S.</i> The Factor of Informational Influence in Political Conflicts	64
<i>Rakityansky N.M., Marudina Yu.A.</i> British Political Personology in the Context of Mentality Studies (Part 2)	68
Our Neighbors: A View from Russia. Perceptions of the Former Soviet Republics among Citizens of Russia. Materials from a Moscow University Round Table	92